
Årsmöte, 2019-03-09 
Plats: Scandic Alvik  
Närvarande: Caroline Aspenskog, Oliver Isaksson, Susanna Koivuranta, Joakim Rengbrandt, Claes 
Aronsson, Niklas Renstål, Stefan Kvoch, Jonni Durlind, Torbjörn Mark, Jörgen Nilsson, Reino Strand, 
Jimmy Olsson, Linda Welander, Adrienne Wikström, Ronny Hjort, Helena Hjort, Yousef Asmar, Anders 
Lundgren, Viktor Anderson, Linn Blomberg, Kenneth Johansson, Reza Charlie, Kristian Sewén, Ulf 
Björnfot, Emilia Mark, Maria C. Johansson, Magnus Branzén, Rachid Misk, Semiran Dag, Susanne 
Johansson, Aron Welander Stedt, Perra Axelsson, Carina Isaksson

1. UPPROP AV OMBUD, FULLMAKTSGRANSKNING OCH FASTSTÄLLANDE AV RÖSTLÄNGD 
FÖR MÖTET.  

2. FASTSTÄLLANDE AV PERSONER, UTÖVER OMBUD, SOM HAR YTTRANDERÄTT 
1. Vilka personer av nedan föreslagna personen skall få yttranderätt? 

• Förslag: Samtliga 
o Förslaget Bifalles enhälligt. 

• Förslag: Joakim Reinbrandt 
• Förslag: Viktor Andersson 

3. FASTSTÄLLANDE AV PERSONER, UTÖVER OMBUD, SOM HAR FÖRSLAGSRÄTT 
2. Vilka personer av nedan föreslagna personer skall få förslagsrätt? 

• Förslag: Samtliga 
o 16 röster för 

▪ Förslag Bifalles 

Närvarand
e

Län Antal 
röste
r

Antal 
föreninga
r

Representant Ersättare

X Dalarna 3 7 Ronny Hjorth

X Gävleborgs 1 2 Niklas Renstål 

X Halland 2 6 Caroline Aspenskog

X Jönköping 3 7 Per Sundström Anders Lundgren 
oklar

X Kalmar 2 4 Jimmy Olsson

X Skåne 5 16 Claes Aronsson

X Stockholm 9 42 Reza Charlie 

X Södermanland 3 7 Torbjörn Mark

X Uppsala 1 3 Linda Welander

X Värmland 2 6 Kenneth Johansson

X Västernorrland 2 4 Susanna Koivuranta

X Västmanland 2 5 Linda Malmberg Oliver Isaksson

X Västra götaland 7 31 Reino Strand

X Örebro 3 7 Ulf Björnfot

x Östergötland 2 6 Viktor Andersson Linn Blomberg

Summa: 47 153
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• Förslag: Inga 
o 5 röster för 

• Förslag: Inga förutom vid övriga frågor 
o 14 röster för 

• Förslag: Kommittémedlemmar 
o 6 röster för 

4. VAL AV ORDFÖRANDE FÖR ÅRSMÖTET 
3. Vilken av nedan föreslagna skall väljas till ordförande för mötet? 

• Förslag: Ulf Björnfot 
o Förslag inte giltigt då Ulf sitter som både ombud och i valberedningen 

• Förslag: Susanne Johansson 
o 15 röster för 

▪ Förslag Bifalles. 
• Förslag: Aron Persson 

o 10 röster för 

5. VAL AV SEKRETERARE FÖR MÖTET 
4. Vilken av nedan föreslagna personer ska väljas till sekreterare? 

• Förslag: Aron Persson 
o Enda förslag. Förslag Bifalles.  

6. VAL AV TVÅ PROTOKOLLJUSTERARE ATT JÄMTE ORDFÖRANDE JUSTERA 
MÖTESPROTOKOLLET 

5. Vilka av nedan föreslagna två personer skall väljas till protokolljusterare? 
• Förslag: Jörgen Nilssson 

o 21 röster för 
▪ Förslaget Bifalles 

• Förslag: Rachid Misk 
o 27 röster för 

▪ Förslaget Bifalles 
• Förslag: Magnus Branzén 

o 13 röster för 

7. VAL AV TVÅ RÖSTRÄKNARE 
6. Vilka två av nedan föreslagna personer skall väljas till rösträknare? 

• Förslag: Rachid Misk och Jörgen Nilsson 
o Enda förslag, förslag Bifalles. 

8. FRÅGA OM MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE 
7. Är årsmötet behörigt utlyst? 

• Förslag: Mötet är behörigt utlyst (med reservation för att Hemsidan inte 
innehöll rätt datum) 

o Förslaget Bifalles. 

9. FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA FÖR MÖTET 
8. Kan dagordningen godkännas? 

• Förslag: En punkt ”Övrigt” tillförs 
o Förslag Bifalles med majoritet 

• Förslag: Föredragningslista fastställes som den är. 

10.BEHANDLING AV 
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A. FÖRBUNDSSTYRELSENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR DET SENASTE 
VERKSAMHETSÅRET 
• Claes Aronsson önskar en utläggning kring 3 stycket i verksamhetsberättelse. 

o Susanne Johansson informerar om att detta handlar om att styrelsen har 
haft interna diskussioner kring var beslut skall tas. Hon beklagar att detta 
har tagit viktig tid från styrelsens arbete och påverkat det negativt. 

• Kenneth Johansson önskar en förtydligande kring stycke 2 i 
verksamhetsberättelsen. Han ser gärna även att rubriksättningen genom hela 
dokumentet skall vara en mer seriös linje. Han undrar kring hur ett beslut kring 
förra året påverkade ekonomin. 

o Susanne Johansson förtydligar tillsammans med Ulf Björnfot. 
• Kenneth Johansson påpekar att han har fått uppfattning på från IFBB att dom 

inte gillar att man använder IFBB på nationell nivå med avseende på stycke 5 i 
verksamhetsberättelsen.  

• Kenneth Johansson uttrycker en förvåning kring hur man formulerat sig kring SM 
i stycke 10 i verksamhetsberättelsen.  

o Susanne Johansson förtydligar. 
o Ulf Björnfot infogar att ena av dom stora anledningar att intresset kan 

gått ned är att man har tävlingar i närtid till SM, ett förslag som Kenneth 
Johansson röstade igenom. 

• Susanna Koivuranta undrar om man kan använda landslagsdeltagare för att 
promota sporten angående Tävlingskommitténs berättelse. 

o Susanna Johansson informerar om att det är planen. 
• Caroline Aspenskog frågar vad landslagsläger är för något angående 

Tävlingskommitténs berättelse. 
o Torbjörn Mark informerar om att detta ett läger för att skapa en 

sammanhållning och hålla landslagsdeltagare aktuella.  

9. Kan verksamhetsberättelsen godkännas? 
• Förslag: Ja. 

o Förslaget Bifalles 

B. FÖRBUNDSSTYRELSENS ÅRSREDOVISNING FÖR DET SENASTE VERKSAMHETSÅRET 
• Ulf Björnfot undrar kring dom höga arvodena för styrelsearbete 

o Aron Persson förtydligar att arvodena inkluderar alla arvoden, inte bara 
styrelsens. Aron berättar att vi inte fick löpande uppdateringar kring och 
därför inte kunnat följa upp på detta. Han informerar om att styrelsens 
har tagit beslut för att minska kostnaden. Gick från 1300kr/dag till 
1000kr/8h arbetstid. 

o Susanne Johansson förtydligar den bristande kommunikationen från 
kassören. 

• Kristian Sewén med flera undrar vilka åtgärder man tagit för att kompensera för 
den ökade kostanden styrelsen visste att vi skulle komma. 

o Aron Persson förtydligar vilka ändringar som gjorts, neddragning av 
möten. Den aspekt vi inte sett är att antalet medlemmar vi varje möte 
har ökat vilket ökat kostnaden. 

• Claes Aronsson vill understryka att det ligger i hela styrelsens ansvar att följa upp 
ekonomin. 

• Kenneth Johansson undrar över vilket årsarvode som har utbetalats. Susanne 
Johansson informerar att 15 000 kr har utbetalats av Niklas Strömqvist precis 
innan han avgick. Susanne Johansson informerar om att hon har varit tydlig i 
frågan att detta inte skall betalas tillbaka då det sätter enskilda personer i en 
utsatt sits om dom inte kan betala tillbaka. 

o Claes Aronsson önskar att det tillförs till protokollet att betalningen om 
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15 000 i årsarvode togs enskilt av Niklas Strömqvist utanför normal 
beslutsgång och genomfördes av Ewa Wodmar.  

• Viktor Andersson undrar kring punkten Drift av hemsida enl kontrakt (234 375 kr). 
o Susanne Johansson förtydligar att vi fick ett förslag om detta och då det 

var billigare än tidigare alternativ så sågs det positivt. 
o Aron Persson, Torbjörn Mark och Reino Strand förtydligar att det ingår 

betydligt mer i denna post än vad som står skrivet. 
• Susanna Koivuranta undrar om punkten Övriga fodringar. 

o Vi kan inte i dagsläget redogöra för vad detta är. Torbjörn Mark flikar in 
att han tror att det är saknade betalningar från sponsorer under SM. 

• Susanna Koivuranta undrar om vi vet om att vi har några saknade fakturor. 
o Detta är inget vi kan informera om då vi inte hunnit sätta oss in i 

ekonomi. Detta faller på nästa kassör att utreda. 
• Kenneth Johansson undrar över hur det ser ut på kontona samt vad punkten Kassa 

32 886 kr är för något. 
o Susanne Johansson redogör för detta. Susanne informerar om att Kassa är 

något som vi inte vet vad det är för något, det var en icke-korrekt bokförd 
post som låg kvar från förra året och vi fick därför föra in det under denna 
punkt. 

• Ulf Björnfot lyfter sina tankar kring att utgifter ökat och inkomster minskat.  
o Susanne Johansson besvarar detta och håller med. 

10.  Kan årsredovisningen godkännas? 
• Förslag: Godkänn årsredovisningen med reservationen att nästa styrelse bör ta 

i beaktning att 
o Förslaget Bifalles 

C. REVISORERNAS BERÄTTELSE FÖR DET SENASTE VERKSAMHETSÅRET 
• Susanne Johansson läser upp revisorernas berättelse.  
• Ulf Björnfot infogar att det är högst dåligt att det står SKKF i Revisorernas 

berättelse, borde stå SBFF 
o Styrelsen kan inte annat än att hålla med. Då dokumentet kom styrelsen 

tillhanda under veckan så har vi inte hunnit diskutera detta med 
revisorerna. 

o Ulf Björnfot förtydligar att lägret även bör arbeta kring att tydliggöra hur 
man skall bete sig internationellt, speciellt med avseende på sponsorer 
där man måste förstå att man representerar SBFF och dess sponsorer 
under landslagsuppdrag. 

• Claes Aronsson undrar om punkt 1 under Marknadskommittén och varför inte alla 
dragit åt samma håll. Han riktar frågan specifik till Torbjörn Mark. 

o Torbjörn Mark informerar om att han känner att han fått dra majoriteten 
av SM-förberedelserna själv.  

o Claes Aronsson frågar vidare till styrelsen om hur dessa ställer sig till 
Torbjörn Marks kritik. 

o Susanne Johansson svarar att det funnits en bristande motivation och då 
det inte finns någon som pekar med hela handen så är det endast dom 
som engagerar sig som hänger med. I detta fall har engagemanget brustit 
och inte har velat peka med hela handen. Susanne Johansson förtydligar 
att detta har varit ett jobbigt år och för många har det mer handlat om 
att orka än att engagera sig.  

o Ulf Björnfot lyfter att om styrelsen inte orkar så kan det vara värt att 
anlita folk för att genomföra SM där styrelsen endast har en beställande 
och övervakande roll. 
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▪ Susanne Johansson informerar om att styrelsen har tagit fram en 
kommitté som skall göra just detta. 

▪ Claes Aronsson förtydligar att det inom SBFF finns många kunniga 
människor som kan bistå med hjälp. 

• Kristian Sewén undrar lite över budget för 2019 där han funderar över dom 
risktagande på intäkterna.  

o Susanna Johansson resonerar kring hur vi tänkt. 

11.FASTSTÄLLANDE AV BALANS- OCH RESULTATRÄKNING 

11.  Kan balans- och resultaträkningen godkännas? 
• Förslag: Ja 

o Förslaget Bifalles 

12.FRÅGA OM ANSVARSFRIHET FÖR FÖRBUNDSSTYRELSENS FÖRVALTNING 
12.  Kan styrelsen ges ansvarsfrihet? 

• Förslag: Styrelsen ges ansvarsfrihet 
o Förslag: Bifalles 

13.BEHANDLING AV  
A. VERKSAMHETSINRIKTNING FÖR DEN KOMMANDE PERIODEN 

• Ulf Björnfot påpekar att det borde vara Ekonomi istället för Budget. 
13.  Kan verksamhetsinriktningen godkännas? 

• Förslag: Ja. 
o Förslaget Bifalles.  

B. STYRELSEN PROPOSITIONER FÖR DEN KOMMANDE PERIODEN 
14.  Inga föreslagna propositioner 
C. MOTIONER SOM GETTS IN I DEN ORDNING SOM SÄGS I § 3:21 

1. MOTION 1: ”Öppen klass 45 år och uppåt införs i grenen Women’s 
Physique” insänd av Helena Hjorth 

• Styrelsens förslag: Avslag 

15. Ska nya klasser införas så som föreslås i motion 1? 
• Förslag: Avslås 

o Förslaget Bifalles 

2. MOTION 2: ”Klasser för veteraner i Women´s Physique indelas i 35–44 år 
och 45 och äldre” insänd av Anett Jakobson 

• Styrelsens förslag: Avslag 

16.  Ska nya klasser införas så som föreslås i motion 2? 
• Förslag: Avslås 

o Förslaget Bifalles 

3. MOTION 3: ”En höjning av arvodet sker som står i paritet med det ansvar 
som åligger sekretariatet” insänd av Joakim Rengbrandt 

• Styrelsens förslag: Avslag 
17.Skall arvodet höjas enligt motion 3? 

• Förslag: Godkänn motion som den är 
• Förslag: Godkänn modifierad där sekretariatet inte får ett höjt arvode men 

istället tilldelas möjlighet att kräva arvode för ytterligare en dag. 
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o 13 röster för 
• Förslag: Avslå Motionen. 

o 34 röster för 
• Förslaget Bifalles 

4. MOTION 4: ”Arvodesbeloppet inom SBFF är på högst 1000:- 
bruttoutbetalning” insänd av Torbjörn Mark 

• Styrelsens förslag: Godkännande 
18. Skall en övre gräns införas för arvodesbelopp (om än så endast mjuk sådan om 

stadgarna inte tillåter en hård) enligt motion 4. 
• Förslag: Motionen Godkännes 

o 33 röster för 
• Förslaget Bifalles 

• Förslag: Motionen Avslås 
o 10 röster för 

• Förslaget avslås 

5. MOTION 5: ”Ett tak sätts för hur mycket arvode som betalas ut för uppdrag 
inom SBFF” insänd av Kenneth Johansson 

• Styrelsens förslag: Avslag 
• Kenneth Johansson drar tillbaka motionen. 

14.FASTSTÄLLANDE AV MEDLEMSAVGIFT TILL FÖRBUNDET 
A. TÄVLANDE 
19.  Tävlandes medlemsavgift skall justeras enligt valda förslag av nedanstående förslag 

• Förslag: Bibehåller samma summa och förseningsavgift 
o 38 röster för 

• Förslaget Bifalles 
• Förslag: Höjning med 50 kr till 850 kr, förseningsavgift kvarstår 

o 6 röster för 
o Förslaget avslås 

B. FÖRENING 
20.  Föreningens medlemsavgift skall justeras enligt valda förslag av nedanstående förslag 

• Förslag: Bibehålla samma summa 
o Förslaget Bifalles, inga andra förslag. 

C. STÖDMEDLEMSKAP 
21. Stödmedlemskapsmedlemsavgift skall justeras enligt valda förslag av nedanstående 

förslag 
• Förslag: Bibehålla samma summa 

o Förslaget Bifalles, inga andra förslag. 

15.ÄNDRING AV RÖSTRÄKNINGSMETOD 

Styrelsen, genom Aron Persson, presenterar en ändring i rösträkningsproceduren som de 
önskar införa. Styrelsen förslag enligt nedan. 
Valet av ordförande görs genom att alla alternativen presenteras och sedan ställs två förslag 
mot varandra, vinnare av dessa förslag ställs mot det nästa förslag, och så vidare (som i 
svensk riksdag vid godkännande av budget). 
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Valet av övriga ledamöter sker en person i taget (till skillnad från tidigare då alla förslagen 
röstades om i ett och samma val). I detta fall så ställs alla personer som kandiderar mot 
varandra upp i en omröstning och man röstar på alternativet man önskar vinna, dvs ingen 
utslagning som ovan. 

22.  Ändra rösträknings metod enligt styrelsens förslag? 
• Förslag: Godkänn. 

o Förslaget Bifalles. 

16.VAL AV ORDFÖRANDE I FÖRBUNDET, TILLIKA STYRELSEN ORDFÖRANDE, FÖR EN TID 
AV TVÅ ÅR 

23.   Valberedningen presenterar förslaget att Susanna Johansson skall väljas till 
styrelsens ordförande. 

• Förslaget Bifalles. 

17.FASTSTÄLLANDE AV ANTALET STYRELSELEDAMÖTER FÖR DET KOMMANDE ÅRET 
24.  Valberedningen presenterar förslaget att 7 styrelseledamöter skall fastställas. 

• Förslaget Bifalles. 

18.FASTSTÄLLANDE AV ANTALET SUPPLEANTER FÖR DET KOMMANDE ÅRET 
25.  Förslag på antalet suppleanter. 

• Valberednings Förslag: 2 suppleanter 
o 32 röster för 

• Förslaget Bifalles 
• Skånes Förslag: 3 suppleanter 

o 15 röster för 
o Förslaget Avslås 
o Värmland och Skånes reserveras sig. 

19.VAL AV  
A. ERFORDERLIGT ANTAL ÖVRIGA LEDAMÖTER FÖR EN TID AV TVÅ ÅR (enligt 

principen att tre ledamöter väljs vid förbundsårsmötet medan övriga tre har ett 
år kvar av mandattiden) 

26.  Val på första ledamot 
• Förslag: Helena Hjorth 

o 16 röster för 
• Förslaget Bifalles 

• Förslag: Jonni Durlind 
o 6 röster för 

• Förslag: Jeanette Stenholm 
o 8 röster för 

• Förslag: Torbjörn Mark 
o 0 röster för 

• Förslag: Kenneth Johansson 
o 15 röster för 

• Förslag: Claes Aronsson 
o 2 röster för 

27. Val på andra ledamot 
• Förslag: Jonni Durlind 

o  29 röster för 
• Förslag Bifalles 

• Förslag: Jeanette Stenholm 
o  10 röster för 

Uppdaterat: 2019-03-12 Sida   av   7 11
 



Årsmöte, 2019-03-09 
Plats: Scandic Alvik  
Närvarande: Caroline Aspenskog, Oliver Isaksson, Susanna Koivuranta, Joakim Rengbrandt, Claes 
Aronsson, Niklas Renstål, Stefan Kvoch, Jonni Durlind, Torbjörn Mark, Jörgen Nilsson, Reino Strand, 
Jimmy Olsson, Linda Welander, Adrienne Wikström, Ronny Hjort, Helena Hjort, Yousef Asmar, Anders 
Lundgren, Viktor Anderson, Linn Blomberg, Kenneth Johansson, Reza Charlie, Kristian Sewén, Ulf 
Björnfot, Emilia Mark, Maria C. Johansson, Magnus Branzén, Rachid Misk, Semiran Dag, Susanne 
Johansson, Aron Welander Stedt, Perra Axelsson, Carina Isaksson

• Förslag: Torbjörn Mark 
o  0 röster för 

• Förslag: Kenneth Johansson 
o 8 röster för 

• Förslag: Claes Aronsson 
o 0 röster för 

28. Val på tredje ledamot 
• Förslag: Jeanette Stenholm 

o  26 röster för 
• Förslag Bifalles 

• Förslag: Torbjörn Mark 
o  0 röster för 

• Förslag: Kenneth Johansson 
o  18 röster för 

• Förslag: Claes Aronsson 
o  3 röster för 

B. FYLLNADSVAL FÖR EN TID AV ETT ÅR 
29.  Val av förste ledamot på ett år 

• Förslag: Maria Johansson 
o 22 röster för 

• Förslaget Bifalles 
• Förslag Torbjörn Mark 

o 0 röster för 
• Förslag: Claes Aronsson 

o 0 röster för 
• Förslag: Reino Strand 

o 11 röster för 
• Förslag: Kenneth Johansson 

o 14 röster för 

30.  Val av andre ledamot på ett år 
• Förslag Torbjörn Mark 

o 17 röster för 
• Förslag: Claes Aronsson 

o 0 röster för 
• Förslag: Reino Strand 

o 20 röster för 
• Förslaget Bifalles 

• Förslag: Kenneth Johansson 
o 10 röster för 

C. ETT ANTAL (2) SUPPLEANTER FÖR EN TID AV ETT ÅR, DÄREFTER FASTSTÄLLANDE 
AV TURORDNING SUPPLEANTERNA SINSEMELLAN 

31. Val av förste suppleant 
• Förslag: Torbjörn Mark 

o 36 röster för 
• Förslag Bifalles 

• Förslag: Susanna Koivuranta 
o 9 röster för 

• Förslag: Josef Asmar 
o 0 röster för 
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Årsmöte, 2019-03-09 
Plats: Scandic Alvik  
Närvarande: Caroline Aspenskog, Oliver Isaksson, Susanna Koivuranta, Joakim Rengbrandt, Claes 
Aronsson, Niklas Renstål, Stefan Kvoch, Jonni Durlind, Torbjörn Mark, Jörgen Nilsson, Reino Strand, 
Jimmy Olsson, Linda Welander, Adrienne Wikström, Ronny Hjort, Helena Hjort, Yousef Asmar, Anders 
Lundgren, Viktor Anderson, Linn Blomberg, Kenneth Johansson, Reza Charlie, Kristian Sewén, Ulf 
Björnfot, Emilia Mark, Maria C. Johansson, Magnus Branzén, Rachid Misk, Semiran Dag, Susanne 
Johansson, Aron Welander Stedt, Perra Axelsson, Carina Isaksson

• Förslag: Claes Aronsson 
o 3 röster för  

• Totala antalet röster överstiger totala möjliga men mötet finner att 
majoriteten är överväldigande ändå. 

32. Val av andre suppleant 
• Förslag: Susanna Koivuranta 

o 10 röster för 
• Förslag: Josef Asmar 

o 25 röster för 
• Förslag Bifalles 

• Förslag: Claes Aronsson 
o 9 röster för  

20.VAL AV TVÅ REVISORER OCH PERSONLIGA SUPPLEANTER, VARAV EN SKA VARA 
AUKTORISERAD ELLER GODKÄND, MED UPPGIFT ATT GRANSKA VERKSAMHET, 
RÄKENSKAPER OCH FÖRVALTNING INOM FÖRBUNDET INOM EN TID AV ETT ÅR. 16. 
VAL AV ORDFÖRANDE I VALBEREDNINGEN FÖR EN TID AV ETT ÅR. 

33. Val av revisor enligt nedanstående förslag: 
• Förslag: Inga förslag finns. Lämna till styrelsen att utreda under första möten. 

o Förslag Bifalles 

21.VAL AV ORDFÖRANDE I VALBEREDNINGEN FÖR EN TID AV ETT ÅR 

34.  Val ordförande till valberedningen: 
• Förslag: Kenneth Johansson 

o 32 röster för. 
• Förslag: Ulf Björnfot 

o 7 röster för 
• Förslag: Rachid Misk 

o 1 röst för 
• Förslag: Aron Persson 

o 3 röster för 

22.VAL AV TVÅ LEDAMÖTER I VALBEREDNINGEN FÖR EN TID AV ETT ÅR 
35. Val av förste ledamot i valberedningen 

• Förslag: Ulf Björnfot 
o 29 röster för 

• Förslag: Rachid Misk 
o 3 röster för 

• Förslag: Aron Persson 
o 4 röster för 

• Förslag: Kristian Sewén 
o 7 röster för 

36. Val av förste ledamot i valberedningen 
• Förslag: Rachid Misk 

o 6 röster för 
• Förslag: Aron Persson 

o 9 röster för 
• Förslag: Kristian Sewén 

o 28 röster för 

23.VAL AV SUPPLEANG TILL VALBEREDNINGEN FÖR EN TID AV ETT ÅR 
Uppdaterat: 2019-03-12 Sida   av   9 11

 



Årsmöte, 2019-03-09 
Plats: Scandic Alvik  
Närvarande: Caroline Aspenskog, Oliver Isaksson, Susanna Koivuranta, Joakim Rengbrandt, Claes 
Aronsson, Niklas Renstål, Stefan Kvoch, Jonni Durlind, Torbjörn Mark, Jörgen Nilsson, Reino Strand, 
Jimmy Olsson, Linda Welander, Adrienne Wikström, Ronny Hjort, Helena Hjort, Yousef Asmar, Anders 
Lundgren, Viktor Anderson, Linn Blomberg, Kenneth Johansson, Reza Charlie, Kristian Sewén, Ulf 
Björnfot, Emilia Mark, Maria C. Johansson, Magnus Branzén, Rachid Misk, Semiran Dag, Susanne 
Johansson, Aron Welander Stedt, Perra Axelsson, Carina Isaksson

37.  Val av förste suppleant i valberedningen 
• Förslag: Aron Persson 

o Inga andra förslag, förslag Bifalles 

24.BESLUT OM OFFICIELLT KUNGÖRELSEORGAN FÖR FÖRBUNDET. 
38.  Val av officiellt kungörelseorgan 

• Förslag: Hemsidan 
o Enda förslag, förslag Bifalles. 

25.ÖVRIGT 

• Kenneth Johansson berömmer hemsidan men har hittat mindre fel i form av 
kontaktuppgifter till föreningar samt att länkar till stadgar saknas alternativt finnes 
på konstiga ställen. 

• Ronny Hjorth önskar att alla ombud skall skrivas upp på hemsidan inför årsmötet. 
Kenneth Johansson tillägger att ombuden kan stå uppskrivna för hela året, det 
behöver dock kontrolleras ordentligt.  

26.AVSLUTNING 

• Susanne Johansson säger några avslutande ord.  
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Årsmöte, 2019-03-09 
Plats: Scandic Alvik  
Närvarande: Caroline Aspenskog, Oliver Isaksson, Susanna Koivuranta, Joakim Rengbrandt, Claes 
Aronsson, Niklas Renstål, Stefan Kvoch, Jonni Durlind, Torbjörn Mark, Jörgen Nilsson, Reino Strand, 
Jimmy Olsson, Linda Welander, Adrienne Wikström, Ronny Hjort, Helena Hjort, Yousef Asmar, Anders 
Lundgren, Viktor Anderson, Linn Blomberg, Kenneth Johansson, Reza Charlie, Kristian Sewén, Ulf 
Björnfot, Emilia Mark, Maria C. Johansson, Magnus Branzén, Rachid Misk, Semiran Dag, Susanne 
Johansson, Aron Welander Stedt, Perra Axelsson, Carina Isaksson

Vid protokollet:  , sekreterare. 

    Aron Welander Stedt  Datum   

Justeras:  , mötesordförande. 

Susanne Johansson  Datum  

Justeras:  , justerare. 

 Jörgen Nilsson  Datum  

Justeras:  , justerare. 

 Rachid Misk Datum  
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